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KELLOKOSKEN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUKSEN MUISTIO 
 
Kokousaika:  7.4.2011 klo 18.03-19.13 
Paikka: Ravintola Ruukki 
Osallistujat:  

Kyösti Lehtonen (pj.) 
 Salme Nepponen (vpj.) 
Antti Seppälä 
Ari Maskonen (saapui klo 18.18) 
 Kari Leppiaho 
 Ritva Kinnunen 
 Anni Helasvuo 
Merja Soosalu 
Asko Honkanen (siht.) 

Poissa:  
Heta Lähteenaro 
Teijo Pyykönen 
Aila Koivunen 

 
ASIALISTA 
 
1.  Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.03. 

 
2.  Kalastuskauden avajaiset 

 
Edellisessä kokouksessa päätettiin osallistua Kalastuskauden avajaisiin lauantaina 21.5.. 
Sovittiin järjestelyistä:  

1. Esitellään vireillä olevat kaavat 
2. Tarjotaan makeisia. Honkanen järjestää. 
3. Järjestetään kysely kokoontumistiloista: ”Kun Kellokoski-talo rakennetaan, mitä siellä 

pitäisi olla?” 
4. Maskonen lupautui auttamaan kunnan teltan ja esittelytarvikkeiden kuljettamisessa 

kunnantalolta juhlapaikalle. 
5. Honkanen tekee toimikunnan esittelyplanssin ja muun esittelymateriaalin. 

 
3.  Toimintasuunnitelma 2011 

 
Edellisessä kokouksessa toimintasuunnitelmaa hahmoteltiin siten, että päätettiin kussakin 
kokouksessa käydä läpi yhtä tai kahta teemaa. Teemoitus ja alakohdat muodostuivat 
seuraavanlaiseksi: 
 
Rakentamishankkeet ja kaavat 

1. HUS:n maakaupat 
2. Kirvesmiehentien kaavamuutos 
3. Toimela-kysymyksen ratkaiseminen 
4. Keskustakolmion ja Roinilanpellon rakentaminen 
5. Keskustan kehittäminen ja siisteys 
6. Kokoontumistilojen järjestäminen 
7. Ruukin kunnostaminen 
8. Kellokoski-talo 
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9. Liikuntapaikkasuunnitelma 
 
Liikenne 

1. Kevyen liikenteen väylä välille Carllanderintie-Olanderintie 
2. Liikenneverkon parantaminen 

 
Yhteisöhankkeet 

1. Kellokosken brändin kehittäminen 
2. Kirjaston, terveyskeskuksen ja perhekeskuksen toiminta 
3. Nuorison olojen parantaminen 

 
Keskusteltiin toimintasuunnitelmasta. Todettiin, että on syytä syventyä vain pariin aiheeseen 
kerrallaan.  
 
Päätettiin ottaa liikenneasiat ja kokoontumistilat ensimmäisenä käsittelyyn. Päätettiin pyytää 
uusi tekninen johtaja Jyrki Kaija seuraavaan kokoukseen. 
 
Keskusteltiin liikuntapaikkasuunnitelmasta, joka on tarkoitus laatia Kellokosken alueelle. 
Tarkoituksena on ensin kartoittaa kuntalaisten ja ryhmien tarvetta vuoden 2011 aikana, 
todennäköisesti loppuvuonna. Vuodelle 2012 on budjetoitu liikuntapaikkasuunnitelman 
laatimiselle suunnittelumääräraha. 
 
Sirpa Mäkilän vuonna 2007 laatimaa diplomityötä ”Keravanjoen ranta-alueiden 
kehittämissuunnitelma Kellokoskella” toimikunta pitää hyvänä lähtökohtana virkistysverkon 
pohjaksi. Suunnittelua ja toteutusta tulisi jatkaa sen pohjalta. 
 
Pyydetään HUS:n ylilääkäri Risto Vataja syksyllä kertomaan HUS:n tulevaisuuden 
suunnitelmista. 
 

4. Kellokosken kokoontumistilat, Kellokoskitalo 
 
Kellokoski-talo on ollut puheissa pitkään - Kellokoskella koetaan olevan tarvetta järjestää 
kylän yhteinen olohuone, jotta hanke Kellokoski-talon rakentamiseksi onnistuisi, tulee 
osoittaa tarve. Jatkettiin Kellokoskitalon tarvekeskustelua ja aloitettiin tarpeiden määrittely 
kehittämistoimikunnan piirissä. 
 
Todettiin, että koska Juhlatalo on myyty, Toimela käyttökiellossa, koulujen tilat pääosin 
varattuna, Kustaa Adolfin ja Ravintola Ruukin kokoustilat liian pieniä, Kellokoski-talolle on 
tarvetta. 
  
Päätettiin tehdä kysely mahdollisille käyttäjille: 
 

a. Otetaan yhteyttä kaikkiin Kellokoskella toimiviin yhdistyksiin. Kysely suunnataan 
Kellokoskella toimiville yhdistyksille. Kysely lähetetään myös nuorisotalolle, 
kouluille, päiväkodeille ja perhekeskukselle sekä järjestäytymättömille mahdollisille 
käyttäjäryhmille – mm. Tuusulanjärven Tunarit, skidiviikot, bändit sekä nais- ja 
miesleijonat. 

b. Kyselyssä tiedustellaan 
i. Kuinka usein kokouksia? 
ii. Kuinka paljon kokoontujia? 
iii. Erityistilantarpeita? Minkälaisia tiloja tarvitaan? 
iv. Ovatko valmiita maksamaan käyttämästään tilasta? Miten paljon? 

http://www.tuusula.fi/attachments/text_editor/5871.pdf
http://www.tuusula.fi/attachments/text_editor/5871.pdf
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c. Honkanen laatii kyselyn, kysyy toimikunnalta korjausehdotuksen ja lähettää kyselyn 
mahdollisille käyttäjille. 

d. Kysely tehdään sekä verkko- että paperisena. 
 
Tiedustellaan Jokela-talolta mitä käyttäjäryhmiä heillä on. 
 
Todettiin, että tilojen rakentaminen luo uusia käyttäjäryhmiä aina mahdollisuuksien mukaan, 
esimerkkinä 4H-yhdistys ja mopopajatoiminta. 4H:lla on toimintaa kaikkialla Tuusulassa, 
paitsi Kellokoskella, koska tiloja ei ole. Toiminta kyllä kattaa koko Tuusulan. 
 
Keskusteltiin soveltuvasta rakentamispaikasta. Todettiin, että paikan tulee olla keskeinen, 
pysäköintialueen järjestäminen pitää huomioida, sekä ajoittainen mahdollisesti runsaahkokin 
liikenne. 
 

5.  Muut asiat 
 

5.1 Torsten Carlanderin patsaan paljastamistilaisuuden tallenne 
 

Gunilla Carlander on toimittanut kirjeen toimikunnalle, josta ilmenee, että Eila Hiltusen 
Torsten Carlanderin patsaan paljastustilaisuudesta kesäkuussa 1999 tehty 
dokumenttifilmitallenne on toimitettu Tuusulan kulttuurilautakunnalle. Kirje on liitteenä. 
 
Merkittiin tiedoksi. 

 
6.  Seuraavat kokoukset 

 
Päätettiin aikaistaa ke 8.6. sovittu kokous pidettäväksi ti 31.5. jolloin käsitellään mm. 
Kalastuskauden avajaisten antia. 
 
ke 18.5. Liikenneasiat, teknisen johtajan vierailu, kalastuskauden avajaisten valmistelu 
(la 21.5. Kellokosken kalastuskauden avajaiset - ei kokous) 
ti 31.5. Kalastuskauden avajaisten anti 
 
Lisäksi päätettiin järjestää kiertoajelu Kellokoskella 16.8., jos Hannu Helasvuo pääsee 
mukaan. Lähtö olisi klo 18.00 VPK:lta, paluu kunnan rantasaunalle 

 
7.  Kokouksen päättäminen 
 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.13. 
 
 
Jakelu: 

toimikunnan jäsenet 
kellokoskelaiset valtuutetut  
kunnanhallituksen jäsenet 
kunnanvaltuuston pj:t 

kuntakehitysryhmän jäsenet 
kunnan verkkosivut / Leena Eno 
Kellokosken kirjasto 
Keski-Uusimaa / Leena Joensuu 

 
 
muistion laati 8.4.2011 
Asko Honkanen 
toimikunnan sihteeri 


